



Service Bulletin

Bulletin de service

Fruit and vegetable preservation

Industry Division

Price, Canada, \$7.40, \$121.00 a year
 Other Countries, \$8.90, \$145.00 a year

Vol. 18, No. 1

PACK OF PROCESSED ASPARAGUS**TABLE 1.** Pack of Canned Asparagus¹ in Canada, 1988 and 1989

	1988		1989	
	Cases	Net weight	Cases	Net weight
	Caisse	Poids net	Caisse	Poids net
thousands	thousands of pounds	metric tonnes	thousands	thousands of pounds
milliers	milliers de livres	tonnes métriques	milliers	milliers de livres
CANADA²	538	10,803	4 900	762

¹ SCG Code 2005 60.10.
² Regional data are confidential.

TABLE 2. Pack of Canned Asparagus¹, 1989, Showing Size of Container

Size of container Capacité du contenant	STATISTICS CANADA	STATISTIQUE CANADA	Thousands of cases Milliers de caisses	
			DEC 7 1989	LIBRARY BIBLIOTHÈQUE
6/100 ounces - onces (6/2.84 litres)				
24/19 ounces - onces (24/540 millilitres)				x
24/14 ounces - onces (24/398 millilitres)				-
24/12 ounces - onces (24/340 millilitres)				x
All sizes - Total - Toutes capacités				762

¹ SCG Code 2005 60.10.
 x confidential, suppressed to meet the requirements of the Statistics Act.

Industry Division

December 1989

Division de l'industrie

Décembre 1989

Canada



1010042525

TABLE 3. Pack of Frozen Asparagus¹ in Canada, 1988 and 1989²

	1988		1989	
	thousands of pounds	metric tonnes	thousands of pounds	metric tonnes
	milliers de livres	tonnes métriques	milliers de livres	tonnes métriques
Québec	x	x	x	x
Ontario	386	175	x	x
Western Canada - L'Ouest canadien	x	x	x	x
Canada	1,827	829	1,832	831

¹ SCG codes 0710.80.10 and 2004.90.14.

² In 1989, all data on pack of frozen asparagus by size of container are confidential, suppressed to meet the requirements of the Statistics Act.

x confidential, suppressed to meet the requirements of the Statistics Act.

¹ CTB codes 0710.80.10 et 2004.90.14.

² En 1989, toutes les données sur les conserves d'asperges congelées indiquant la capacité du contenant sont confidentielles, supprimées en vertu des dispositions de la Loi sur la statistique.

x confidentiel, supprimé en vertu des dispositions de la Loi sur la statistique.

List of Processors Who Packed in 1989

Name	Plant location
Nom	Localisation de l'usine
Quebec	
David Lord Limitée Snyder & Fils Inc.	St-Jean De L'Assomption Bedford
Ontario	
Nabisco Brands Ltd. Omstead Foods Ltd. Strathroy Foods Ltd. Weil's Food Processing Ltd.	Dresden Wheatley Strathroy Wheatley
British Columbia - Colombie-Britannique	
Fraser Valley Foods (Division of Pillsbury Canada Ltd) Fraser Valley Foods (Division of Pillsbury Canada Ltd) Snow Crest Packers Ltd.	Chilliwack Sardis Abbotsford

Note: This publication comprises data collected from all known manufacturers.

Nota: Cette publication comprend les données de tous les manufacturiers connus à Statistique Canada.

For other details regarding the sources and methods of this survey contact:

Brian Preston,
Industry Division,
Statistics Canada,
Ottawa, Ontario,
K1A 0T6
(613) 951-3511

Pour autres détails concernant les sources et méthodes de cette enquête communiquer avec:

Cathy Read,
Division de l'industrie,
Statistique Canada,
Ottawa, Ontario,
K1A 0T6
(613) 951-3588

Published under the authority of the Minister of Regional Industrial Expansion. Extracts from this publication may be reproduced for individual use without permission provided the source is fully acknowledged. However, reproduction of this publication in whole or in part for purposes of resale or redistribution requires written permission from the Programs and Publishing Products Group, Acting Permissions Officer, Crown Copyright Administration, Canadian Government Publishing Centre, Ottawa, Canada K1A 0S9.

Publication autorisée par le ministre de l'Expansion industrielle régionale. Le lecteur peut reproduire sans autorisation des extraits de cette publication à des fins d'utilisation personnelle à condition d'indiquer la source en entier. Toutefois la reproduction de cette publication en tout ou en partie à des fins commerciales ou de redistribution nécessite l'obtention au préalable d'une autorisation écrite du Groupe des programmes et produits d'édition, agent intérieur aux permissions, administration des droits d'auteur de la Couronne, Centre d'édition du gouvernement du Canada, Ottawa, Canada K1A 0S9.